
 
 
 
 
Raadsinformatiebrief 
 
Onderwerp; Opvanglocatie Oekraïense vluchtelingen 

  
Portefeuillehouder: G.J. Kok 

   
Behandelend ambtenaar: R. Nassár 

    

Zaaknummer: 
Documentnummer: 

22Z00597 
22.0007684 

   

 
 
 
______________________________________________________________________________ 
 
Geachte leden van de gemeenteraad, 
 
 

Datum:                         21 maart 2022 

 

Na de oproep van de Veiligheidsregio Twente om te komen tot 1.000 opvangplaatsen binnen 
enkele dagen heeft de gemeente Losser intensief gezocht naar de mogelijkheden die snel te 
realiseren zijn. Op 11 maart hebben we u geïnformeerd over de eerste opvanglocatie aan de 
Irisstraat in Losser. Deze locatie is gereed en is aan de Veiligheidsregio Twente (VRT) 
aangeboden voor bewoning. Om te voldoen aan de vraag van in totaal 2.000 opvangplaatsen voor 
de regio Twente hebben we, net als de andere gemeenten, gekeken naar meer mogelijkheden in 
onze gemeente. Het gaat daarbij om locaties die op korte termijn beschikbaar zijn voor verblijf voor 
tenminste zes maanden. Overigens telt de particuliere opvang niet mee met de aantallen waarvoor 
wij als regio verantwoordelijk zijn. De reden hiervoor is omdat de verwachting is dat de opvang bij 
particulieren veelal kortdurend zal zijn waarna ze alsnog bij gemeenten instromen. 
 
Voormalig hotel Markzicht 
Een pand dat hieraan voldoet is het voormalig Hotel Marktzicht. De aanwezigheid van kamers, een 
keuken, sanitaire voorzieningen en recreatieruimte maakt dat het voormalig hotel uitermate 
geschikt is om de komende tijd te dienen als opvang voor circa 30-40 Oekraïense vluchtelingen. 
De eigenaar van Hotel Marktzicht werkt graag mee aan het realiseren ervan. De gemeente Losser 
is samen met de VRT en de eigenaar van het pand bezig om het hotel geschikt te maken als 
tijdelijke opvanglocatie voor Oekraïense vluchtelingen. Voor omwonenden bieden we op woensdag 
23 maart gelegenheid om vragen te stellen.  
 
Kosten 
Vooruitlopend op de schriftelijke bevestiging van de vergoedingen vanuit het Rijk zijn we gestart 
met de opgave om opvangplaatsen te realiseren. Dit betekent dat we nu al verplichtingen aangaan 
met betrekking tot de kosten die zowel de Irisstraat als Hotel Marktzicht met zich mee brengen. Het 
Rijk heeft aangegeven alle kosten te vergoeden. 
  
Mocht u nog vragen hebben dan kunt u contact opnemen met de behandelend ambtenaar. 
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n.v.t. 
 


